

## Referat af SB-møde 6.11.2019

### 1. Valg af ordstyrer og referent

Lea blev valgt til

### 2. Indskrivningsmøde

Der har været indskrivningsmøde. Det er ressourcestærke forældre, der også kommer lidt udenfor distriktet, som potentielt søger skolen. Det var gået godt og Peter - med flere – havde holdt solgt skolen godt. Ud af de ca. 55 der kom var det 40 der var førstegangssøgende. Der har d.d været "åbent hus", hvor de kommende børn har oplevet skolen i børnehøjde. Det er også gået godt.

Det der fyldte lidt på mødet med de kommende forældre var situation med fritidshjem. Se det selvstændige punkt 4. nedenfor.

### 3. Peter fremlagde ferieplanen, som blev godkendt.

### 4. Overgang til KKFO

Lige nu afventer vi som skolen en udmelding oppefra om processen. Peter præsenterede sine tanker om at invitere til et fælles møde omkring rammer og retning. For at komme i gang med samtaler og dialog. Det er tanker om forældreråd og hvordan samarbejdet kan køre bedst muligt. Der er tænkt på at invitere til møde til januar. Det er den nuværende ramme, der fortsætter. Skrækbilledet fra forældre på fritidsdelen er at den ene matrikel bliver nedlagt. Det der også fylder er måden hvorpå man fordeler børn. Synspunktet er at der er for mange børn internt i klasser der kommer på hver deres fritidshjem. Der bliver nedsat et udvalg, der skal invitere fritidsdelen til møde.

### 5. planlægning af decembermødet

Der er tradition for et mere hyggeorienteret møde. Vi talte om rammerne for mødet. Vi talte om at bestille mad fra shammfood fra pejsegården. Se dette link: <http://shammfood.dk/>

### 6. pause

Der blev afholdt i god ro og orden og vi talte lidt uformelt om AULA.

### 7. kvalitetsrapport

Peter fremlagde kvalitetsrapporten og orienterede om sine tanker om det. Elevrådet har møde torsdag d. 7.11 og fredag d. 8.11 mødes Peter med elevrådet om deres tanker.

Der var input om trivsel, hvor personaletrivsel er en del af rapporten og elevdelen er med elevrådet – og en anden del. Peter skriver ud om de data, der kommer ind rapporten løbende. Han skriver også ud om elevrådets bidrag.

Fra skole og forældrekursus var det et bredt indtryk, at man fik de børn fra ens eget distrikt. Vi er ikke i konkurrence om hinandens elever – og kan fokusere på at gøre hinanden stærke. Peter orienterede om at mulighederne for at søge skoler, hvor der er plads er mulig. Det har ikke været tiltag for at begrænse den mulighed politisk. Peter orienterede om hvad det vil sige at være på faglig handleplan. Det vigtige for Peter er om karaktererne er en kurve, der langsomt går opad. Vi har rykket gevaldigt på de områder, hvor der er

gjort en indsats. Han kom med eksemplet med indsatsen med delehold i matematik og Natur/teknologi, der har vist sig at have en god effekt.

#### **8. Punkter til næste møde**

Der er ingen punkter til næste møde. Følgende punkter til januar. Emilie vil fortælle om ressourcecenteret – eventuelt sammen med Therese, der står for AKT-delen – det vil sige adfærd, kontakt og trivsel – altså trivselsdelen og Lisbeth – der står for det mere faglige og læsevejledningsmæssige. Det bliver lagt som et ca. 45 minutters oplæg først på mødet.

Til februar er der et oplæg til budget. Der vil også være en forventet procesplan for KKFO.